

1. Engineering Design and Consulting.

Bring us your toughest engineering problems. We will design, prototype and test your product. We perform engineering assessments and technical reports

2. Home and Business Security Systems.

We design and install advanced security systems for your home, business or other properties including wireless security cameras, motion sensors and alarms you can control and activate from thousands of miles away using your phone



**MOHAMMED
&
ASSOCIATES
ENGINEERING
SERVICES**

Website: www.mohammedandassociates.com

Email: awal.mohammed@mohammedandassociates.com

Location 1: Bangshie – Upstation, Bamenda

Location 2: Nkometou, Yaoundé

3. Groundwater Drinkability Testing

We will test your well, borehole and tap water for heavy metals, bacteria and its drinkability.

4. Website Design and Launch.

We will develop and launch a website for your business or organization

1. Conception et conseil en ingénierie.

Apportez-nous vos défis d'ingénierie les plus complexes. Nous concevons, protétypons et testons votre produit. Nous réalisons des évaluations techniques et rédigeons des rapports d'expertise.

2. Systèmes de sécurité à domicile.

Nous concevons et installons des systèmes de sécurité de pointe pour votre domicile, votre entreprise ou vos autres propriétés, incluant des caméras de surveillance sans fil, des détecteurs de mouvement et des alarmes que vous pouvez contrôler et activer à distance, depuis n'importe où, directement depuis votre téléphone.



**MOHAMMED
&
ASSOCIATES
ENGINEERING
SERVICES**

Site web : www.mohammedandassociates.com

Email: awal.mohammed@mohammedandassociates.com

Location 1: Bangshie – Upstation, Bamenda

Location 2: Nkometou, Yaoundé

3. Test de potabilité des eaux souterraines

Nous analyserons l'eau de votre puits, forage et robinet afin de détecter les métaux lourds, les bactéries et d'évaluer sa potabilité.

4. Conception et lancement de sites Web.

Nous développerons et lancerons un site web pour votre entreprise ou organisation.